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1. Biuro Rady Miasta w/m
2. Wydzial Organizacyjno-Prawny i Kadr w/m (ds. 0P1K.0003.207.2024)
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OdpowiadajEc na zlo2onqprzez Pana interpelacjq migdzysesyjnq w sprawie wymiany na ulicy
Reja we Wloclawku istniejqcych lamp sodowych na nowe lampy typu LED upzejmie informujg, ze
infrastruktura o$wietleniowa na pzedmiotowej ulicy stanowi wlasno$6 spolki Energa Oswietlenie
i pomimo intensywnych starari miasta, sp6lka nie wyra2a chgci wymiany opraw na energooszczqdne,
w ramach wlasnych Srodkdw finansowych.

Nadmieniam ponadto, 2e obecnie prowadzone sq prace formalno - prawne majqce na celu
pzejgcie infrastruktury o$wietleniowejod sp6lki Energa Oswietlenie bqd2 pobudowanie nowej, wlasnoSci
Gminy Miasto Wloclawek. Jednak2e jest to proces skomplikowany i dfugotnraly. R6wnolegle tnrajq
dynamiczne poszukiwania zewngtznego dofinansowania w$r6d Srodk6w krajowych jak i europejskich
program6w operacyjnych.


